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Obřadní síň na zámku se stala v sobotu 11. listopadu dějištěm zlaté svatby manželů Šve- 
cových. Paní Helena, rozená Moravcová, se v Kláštere! nad Ohří narodila, pan Vladimír 
zde žije od svých dvou let. Seznámili se v roce 1962, chodili spolu pět let. Dozvěděli jsme 
se také, že nejvíc randili v kláštereckém parku. Paní Švecová pracovala celý život v porce- 
lánce, pan Švec v elektrárnách Prunéřov a Tušimice. Manželé Švecovi přivedli na svět 
dcery Helenu a Ivanu, mají vnučky Lucii a Klárku a pravnoučata Jiříka a Aničku. „Vaše 
manželství je pěkným příkladem pro nás všechny. Přáli bychom si, aby všechna manželství 
u nás byla tak spořádaná jako vaše," uvedl ve svém slově oddávající starosta města 
a vyjádřil poděkování a úctu za poctivou a obětavou celoživotní práci manželů Švecových. 
Ke gratulaci к výročí 50 let od svatby se připojuje i naše redakce. Přejeme hodně zdraví 
a životní pohody do dalších let.

4  &  společně pro K lášterec
Představujeme projekty 

Společně pro Klášterec
Jak můžete hlasovat?

6  &  aktuálně
Jak jsme volili  ̂

do Parlamentu ČR
Přijeli senioři z partnerské obce
Město připravilo novinky 

v zimní údržbě
V domově pro seniory 

připravují klub aktivního stáří

7  &  aktuálně
Z klášterecké radnice a Okounova

8  &  rozhovor s ...
Janem Šteflem

1 0  &  kultura
Čeká nás advent plný 

vánočních tradic

1 1  &  kultura
Jak se natáčel film o tajemství 

kláštereckého ornamentu

1 2  &  kultura
Scénický tanec prezentuje naše 

město v zahraničí

X 3  &  pohled do historie
Jak se v Kláštere! měnila jména 

ulic

1 4  &  naše tipy
Město vydává publikaci 

o hradech Klášterecka

1 5  &  pro rodinu
Slavnostní vítání občánků 

na zámku
Přípravné kurzy к přijímacím 

zkouškám na GSOS
Charita se nadmíru vydařila
Školáci na návštěvě radnice

1 6  &  sport
Tomáš Jindra juniorským 

mistrem v trialu
Karatisté ověnčeni medailemi 

z mistrovství ČR
Baletky uspěly v mezinárodní 

soutěži
Termíny veřejného bruslení

SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
měsíc listo
pad je po
malu u kon
ce. Potřetí 

 ̂  ̂ jsme si v na- 
■ i šem městě

\   ̂ p řip o m n ě li
výročí 17. lis

topadu. Díky vstřícnosti 
pana faráře Artura Šciany 
se opět vzpomínková akce 
konala v kostele Nejsvětěj- 
ší Trojice. Studenti spolu 
s pedagogy z Gymnázia 
a SOŠ v Klášterci nad Ohří 
scénkami a výjimečným 
zpěvem Adély Kodytkové 
vytvořili úžasnou atmosfé
ru v tomto krásném pro
středí. Moc děkuji a věřím, 
že ani v letech příštích tato 
nově vybudovaná tradice 
nevymizí.
Dále pokračovalo i před
stavování projektů v rámci 
participativního rozpočtu 
„Společně pro Klášterec", 
tentokrát v kině Egerie. 
A pozor, teď již jdeme do 
finále a budeme hlasovat! 
Velmi rád jsem přijal na 
radnici úspěšného sportov
ce našeho města, nyní 
z motoristického sportu. 
Dnes nazvaného trial, my 
mu dříve říkali „šlapačky". 
No řekněte, víte o tom, že 
Tomáš Jindra mladší je 
juniorským mistrem České 
republiky?
V neděli 3. prosince se již 
tradičně sejdeme při zahá
jení Adventu na našem 
náměstí před radnicí. Mož
ností se potkat však bude 
v tomto období jistě více. 
A to třeba hned v pondělí 
4. prosince mezi 15. a 17. 
hodinou na radnici při hodi
nách pro veřejnost či poté 
alespoň při online chatu na 
Facebooku Město Klášterec 
nad Ohří (Vaše otázky 
a moje odpovědi na sociál
ní síti). Pozvání přijměte 
také na zastupitelstvo 
města, které se bude 
mimo jiné zabývat schva
lováním rozpočtu pro rok 
2018.
Krásný a klidný Advent.

Štefan Drozd, 
starosta města


